



## Summer Employment Opportunity

The Village of Zenon Park would like to hire an employee for the summer months.

Please email resume to: [vofzenon@sasktel.net](mailto:vofzenon@sasktel.net). Only applicants that will be interviewed will be notified.

- employment will concentrate on beautification of the community. Outdoor labour will be needed.

### Applicants must:

- be between 15—30 years of age (inclusive) at the start of employment;
- be a Canadian citizen, permanent resident, or person on whom refugee protection has been conferred under the *Immigration and Refugee Protection Act\**, and
- Is legally entitled to work according to the relevant provincial/territorial legislation and regulations

\*International students are not eligible. Recent immigrants are eligible if they are Canadian Citizens or permanent residents

- be able to work independently;
- be open to learning new skills/work experience
- Must possess a class 5 drivers license

**Employment term:** 8 weeks. Monday to Friday from 9 am to 4 pm. July 4, 2023 to August 29, 2023

**Salary:** \$ 15.00—or commensurate with experience

**Deadline:** June 8, 2023 4:00 pm

### Duties will include but are not limited to:

Beautification of village properties, weed wacking, weeding, watering and tending flowers, painting, building clean up inside and out. Some office organizing and clean up, time permitting.

## Opportunité d'emploi d'été

**Le Village de Zenon Park souhaite embaucher un employé pour les mois d'été.**

**Veillez envoyer votre CV par courriel à:** [vofzenon@sasktel.net](mailto:vofzenon@sasktel.net)

**Seuls les candidats qui seront interviewés seront avisés.**

**L'emploi se concentrera sur l'embellissement de la communauté. Une main-d'œuvre extérieure sera nécessaire.**

### Les candidats doivent:

Avoir entre 15 et 30 ans (inclus) au début de l'emploi;

Être un citoyen canadien, un.e résident.e permanent.e ou une personne à qui l'asile a été conféré en vertu de la *Loi sur l'immigration et la protection des réfugiés\**, et

Être légalement autorisé à travailler conformément aux lois et règlements provinciaux/territoriaux pertinents\*

Être capable de travailler de manière autonome ;

Être ouvert.e à l'apprentissage de nouvelles compétences/expérience de travail

Posséder un permis de conduire de classe 5

**Durée de l'emploi :** 8 semaines. Du lundi au vendredi de 9h à 16h. 4 juillet 2023 au 29 août 2023

**Salaire:** 15,00 \$—ou plus selon l'expérience de la personne embauchée

**Date limite de dépôt de candidature:** 8 juin 2023 à 16h00

**Les tâches comprendront, sans s'y limiter:** Embellissement des propriétés du village, tondre le gazon, désherbage, arrosage et entretien des fleurs, peindre, nettoyage des bâtiments à l'intérieur et à l'extérieur. Un peu d'organisation et de nettoyage du bureau, si le temps le permet.

*\*Les étudiants internationaux ne sont pas éligibles. Les immigrants récents sont éligibles s'ils sont citoyen.ne.s canadien.nes ou résident.e.s permanent.e.s*